
Mötesanteckningar Flickor 06 AIK Handboll 23 augusti 2020 
 
Agenda: 

1. Presentation av laget 
2. Vujjo 
3. Säsongen 
4. Spökbollen 
5. Newbody 
6. Försäljning via AIK 
7. Inventering 
8. Ekonomi 
9. Göteborg cup 
10. Spelarråd 
11. Sekretariat/EMP 
12. Rovinj 
13. Övrigt 

 
 
Anteckningar 

1. Presentation av alla runt bordet.  
2. Vujjo presenterade sig själv och sin roll i laget. Huvudansvarig på nivå 3 matcherna, 

men med på nivå 1 
3. Vi är ett lag som spelar i två serier. USM och andra turneringar är det som ett lag. 

F-06 fyller på F-04/05 emellanåt. Skickat ut planering för närmaste tiden. I USM 
spelar alla vidare, oavsett resultat. Alla USM helger gäller därför.  

4. Spökbollen är en tjejturnering som AIK arrangerar. Vi är huvudansvariga för 
turneringen och kommer ansvara för två hallar. Alla behöver arbeta under sista 
helgen i oktober. Vi planerar nu och räknar med att turneringen blir av. Covid 
situationen är en viktig frågeställning. Viktig ekonomiskt tillskott för laget och klubben. 
Minst två vuxna från varje familj under fr, lö & sö. 

5. Newbody försäljning under hösten för att stärka lagkassan. Försäljning pågår ca 4 
veckor fram till 21:a september. Registrera via hemsidan.  

6. Alla får med sig broschyr och infoblad. Utöver det, så kommer AIK via föreningen 
sälja Bingolotter till jul, dock inte för nyår samt rabatthäften.  

7. Inventering på City Gross ger bra pengar. Söndagen den 30:e aug, så har vi första 
tillfället. 

8. Ekonomi - AIK styrelse har satt upp en ny struktur, vilket bl a innebär att lagkassorna 
kommer ligga på föreningen istället på en enskild privatperson. Det redogjordes för 
vad lagkassan används till, t ex cuper, resor, lagaktiviter, domarkostnader, 
mellanmål, osv. AIK har fått ersättning för att Eken Cup ställdes in, vilket var viktigt 
för att föreningen ska kunna ha halltider för träningar, etc. 

9. Göteborg cup - 11-13 september i Göteborg. De har gjort riskbedömning och 
anpassat arrangemanget, bl a med boende på hotell. Tågresa ner.  

10. Spelarråd - Kommer ske individuellt med varje spelare på väg till Göteborg, men 
också spelardiskussion i laget. 



11. Sekretariat - Vi räknar med att seriespel blir av och att vi kommer behöva sekretariat 
och hallvärd, men tveksamt om det blir café. Viktigt att spelarna tar med mat, nu när 
de spelar matcher. Lidia (Julias mam) fortsätter gärna med caféansvar, men vi 
behöver ytterligare någon förälder som ställer upp. 

12. Rovinj - läger i Kroatien för olika internationella lag. Laget satsar på att åka dit under 
en vecka, från midsommar och en vecka framåt. Målet är att åka dit sommaren 
26/6-3/7 2021, hela laget. Ambitionen är att kunna tjäna den största delen via 
lagkassan. Finns även en “alla ska med” fond som kan utnyttjas. Nenne återkommer 
med information på Laget för att göra en preliminärbokning, men först ska alla prata 
ihop sig kring intresset hos tjejerna i laget och om det är någon i familjen ska vara 
med. 

13. Övrigt:  
a. Diskussion om vi utan publik kan filma matcherna. Ska stämma av med laget 

om de är ok med att bli filmade.  
b. Karin gick igenom värdegrunderna med laget, nu finns en uppdaterad 

version.  
c. Röda tråden i spelet är att de ska vara snabba och rörliga, både framåt och 

bakåt.  
d. Överlag så har alla tränat bra under sommaren.  
e. Ingen frånvarorapportering på träningarna via sms tråden, ambition att få bort 

plingandet hela tiden. Martin återkommer med förslag 
f. Under uppstartsläget diskuterades alkohol och droger. Informationsblad fanns 

tillgängligt i mötet. 
g. Eken cup blir 18-20 juni 2021.  
h. Martin, Karin och Emma är med i AIK handbolls styrelse.  


